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Steller vragen: CDA Raadslid Jacques van Bergen

Onderwerp: Verkeerssituatie Kleefseweg (N291)

De CDA fractie verzoekt het college de navolgende vragen schriftelijk te beantwoorden:

1. Zijn er recente tel- en snelheidsmetingen beschikbaar op/van de Kleefseweg?

2. Indien er daadwerkelijk te hard wordt gereden op de Kleefseweg is het college bereid om in 
overleg te treden met de provincie en te zoeken naar oplossingen die leiden tot 

snelheidsbeperkingen?
3. Is het college tevens bereid om in overleg met de provincie te zorgen voor de aanleg van veilige 
oversteekpunten binnen de bebouwde kom?

Vanuit de kern Ven-Zelderheide bereiken ons signalen dat er op de Kleefseweg, met name binnen 
de bebouwde kom, erg hard wordt gereden. Voornamelijk in de vroege ochtenduren en in de 
avondspits. Dit gaat gepaard met geluids- en trillingsoverlast bij woningen.
Onze fractie is bekend dat de Kleefseweg een provinciale weg is.
Alvorens er nagedacht kan worden over concrete maatregelen is het van belang om te beschikken 
over feitelijke informatie.
Middels een aantal schriftelijke vragen verzoeken wij het college om daarin, in overleg met de 
provincie te gaan voorzien.

Ondertekening en naam:

Namens het CDA Gennep,

Jacques van Bergen


